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2024. godine
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Sjednica je pocela u 14 sati i 20 minuta.
Sjednici je predsjedavao Andrija Mandic, predsjednik Skupstine, a

jednim dijelom sjednice, zbog sprijecenosti predsjednika, predsjedavali su

naizmjenicno Zdenka Popovic i Boris Pejovic, potpredsjednici Skupstine.

Predsjednik Skupstine podsjetio je da je ovo sjednica u redovnom

zasijedanju posvecena premijerskom satu i poslanickim pitanjima u vezi

odredenom temom i obavijestio da je dnevni red sjednice:

sa

PREMIJERSKI SAT I POSLANICKA PITANJA U VEZI SA ODREOENOM TEMOM

Poslanik Milan Knezevic je intervenisao proceduraino zbog presude

Osnovnog suda u Pristini, koji je osudio crnogorskog drzavijanina.

Poslanik Nikolla Camaj je intervenisao proceduraino, radi pojasnjenja

stava.

Poslanik Andrija Nikolic je intervenisao proceduraino povodom dolaska

predsjednika Vlade na posebnu sjednicu Skupstine - Premijerski sat i

poslanicka pitanja, koja je zakazana za 26. jul 2024. godine.

Procedurainu intervenciju, po istom osnovu, koristio je poslanik Nikola

Zirojevic.

Predsjednik Skupstine daoje potrebna pojasnjenja.
Poslanik Milos Konatar je proceduraino intervenisao i pitao

predsjednika Skupstine kada ce Andrej Milovic, ministar pravde, odgovarati

na poslanicka pitanja u vezi sa odredenom temom.
Predsjednik Skupstine daoje potrebna pojasnjenja i saopstio da ce se

Kolegijumu predsjednika Skupstine dogovoriti o daljem nastavku rada.

intervenciju

predsjednika Skupstine i nastavka sjednice posvecenog poslanickirn

pitanjima u vezi sa odredenom temom, koristili su: Slaven Radunovic, Milos

Konatar i Jevrosima Pejovic.

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su

u

povodom odrzavanja KolegijumaProcedurainu

poslanici:

1. Vasilije Carapic, predsjednik Kluba poslanika Evropa sad:

„Kakva je Vasa vizija strateskog razvoja Crne Gore i na koji nacin bi

Razvojna banka Crne Gore podrzala buduce strateske infrastrukturne i

razvojne projekte u Crnoj Gori?“

■ Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizicka lica u muskom rodu podrazumijevajuiste izraze

zenskom rodu.
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MHojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Vasilije Carapic.

2. Danijel Zivkovic, oviascent predstavnik Kluba poslanika Demokratske

partije socijalista:

„Crna Gora je dobila IBAR, usii smo u zavrsnu fazu pregovora sa ED.

Partija koju predvodim trasirala je nakon obnove nezavisnosti dva kljucna cilja

- clanstvo u NATO i EU. Do 2020. godine, Crna Gora je u pregovorima sa EU

otvorila sva poglavija i privremeno zatvorila tri. Mislite li da ce Crna Gora biti u

mogucnosti da krajem godine zapocne proceduru zatvaranja poglavija?"

Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Danijel Zivkovic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar.

Poslanik Danijel Zivkovic je iznio stav na odgovor predsjednika Vlade.

Poslanica Jelena Nedovic je intervenisala proceduraino zbog nacina

vodenja sjednice i odrzavanja reda na istoj.
Poslanik Filip Adzic je intervenisao proceduraino povodom izlaganja

predsjednika Vlade.
Predsjednik Skupstine je odredio pauzu.

■st * ★

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 35 minuta, a nastavijena u 15 sati i 50

minuta.

Nastavijeno je postavijanje pitanja predsjednika Vlade:

3. Marko Kovacevic, ovlasceni predstavnik Kluba poslanika ZBCG -

Nova srpska demokratija:
„Da lije Vlada spremna da ucestvuje u realizaciji projekta Suncanigrad

u Niksicu?

Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Marko Kovacevic.

4. Mr Ervin Ibrahimovic, ovlasceni predstavnik Kluba poslanika

Bosnjacke stranke:

„Kada ce sa Saveznom Repubiikom Njemackom biti potpisan Sporazum

o priznavanju vozackih dozvola iz Crne Gore?"
Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao mr Ervin Ibrahimovic.

5. Boris Bogdanovic, predsjednik Kluba poslanika Demokrate:
„Da lije, prema Vasem misljenju, hapsenje i procesuiranje osumnjicenih

i optuzenih za izvrsenje najtezih krivicnih djela iz oblasti organizovanog

kriminala i korupcije revansizam prema izabranim, imenovanim ili na druge

nacine angazovanim licima u sistemu javne uprave? Da lije nekom izjavne

administracije prijeceno da ce ostati bez posla zbog njegove politicke

opredijeljenosti ili neopredijeljenosti? Da li imate informaciju da su starjesine
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organa u javnoj administraciji kaznjavali zaposlene, zbog svoje politicke

opredijeljenosti, na nacin sto su ih prerasporedivali na radna mjesta van

mjesta prebivalista, ili od njih trazili da na izborima glasaju za odredenu

politicku opciju? Da li se bilo koji visoki funkcioner politickog subjekta

stranaka koje su vrsile viast do fornniranja 44. Viade Crne Gore natazi u

istraznom zatvoru? Ako ne, kako ocjenjujete tvrdnje da Specijaino drzavno

tuzilastvo, sektor bezbjednosti, odnosno Vlada Crne Gore progone politicke

neistomisijenike partija na vlasti? Kako se vasa Vlada nosi s kritikama o

revansizmu dok nastoji da ispuni obecanja o borbi protiv organizovanog

kriminala i korupcije i jacanju vladavine prava?"

Milojko Spajic, predsjednik Viade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Boris Bogdanovtc.

6. Dr Dritan Abazovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Gradanski

pokret LIRA:
„Da li Vi stojite iza organizovanih napada na sefa Specijatnog policijskog

odjeljenja Predraga Sukovica i glavnog specijalnog tuzioca Vladimira

Novovica, kako to implicira Vas ministar pravde Andrej Milovic?"

Milojko Spajic, predsjednik Viade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao dr Dritan Abazovic.

Poslanik dr Jevto Erakovic koristio je pravo na repliku na iziaganje

predsjednika Viade.
Procedurainu intervenciju, radi pojasnjenja stava, koristio je Boris

Pejovic.

7. Milun Zogovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika ZBCG -

Demokratska narodna partija:

„Da li ste zadovoijni dosadasnjom dinamikom sprovodenja programa

Evropa sad 2, koji je krajnji rok za implementaciju svih mjera iz programa i da

li su neosnovane medijske najave da je ukidanje penzijskih doprinosa i

reforma Fonda penzijsko invalidskog - osiguranja neophodan preduslov za

punu realizaciju programa Evropa sad 2?“
Milojko Spajic, predsjednik Viade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Milun Zogovic.

8. Nikola Zirojevic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika
Socijaldemokrate Crne Gore:

„Kako komentarisete izjave predsjednika Skupstine Crne Gore Andrije

Mandica, kojima je inicirao izgradnju kapele na Lovcenu, a koje duboko dijele

crnogorsko drustvo i potencijaino mogu dovesti do ozbiijnog pogorsanja

meduvjerskih i medunacionalnih odnosa u Crnoj Gori? Kakav je Vas stav po

ovom pitanju?“

Milojko Spajic, predsjednik Viade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Nikola Zirojevic.

Predsjednik Skupstine je intervenisao proceduraino radi pojasnjenja

stava.
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9. Sladana Kaluderovic, oviascena predstavnica Kluba poslanika SNP

CIViS;

„Kako smo i kao gradani i kao politicari svjesni oligopola koji vlada na

trzistu osiguranja, efektronskih komunikacija, bankarstva, a posebno na

trzistu maloprodajnih trgovackih lanaca, koji su daiji koraci koje cemo

preduzeti u pravcu mijenjanja politike zastite konkurencije, kako bi se

sprijecila zloupotreba moci koja donosi ogromnu dobit pojedincima, a steti

ekonornskom ambijentu i privrednom rastu zemlje i direktno pogada dzepove

nasih gradana?“

Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio Je na pitanje. Odgovor je

komentarisala Sladana Kaluderovic.

10. Adrijan Vuksanovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratske

unije Albanaca i Hrvatske gradanske inicijative:
„Kako ocjenjujete odnose Crne Gore i Republike Hrvatske za vrijeme

Vaseg mandata?“
Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Adrijan Vuksanovic.

11. Jevrosima Pejovic, predsjednica Posebnog kluba poslanika:

„Da li cete Agenciji za sprecavanje korupcije dostaviti sve transakcije iz

Vasih brojnih kripto-novcanika od kada ste javni funkcioner?"
Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisala Jevrosima Pejovic.

Poslanik Miodrag Lakovic je intervenisao proceduraino povodom nacina

postavljanja pitanja poslanice Jevrosime Pejovic.
Predsjedavajuca Zdenka Popovic je dala potrebna pojasnjenja i

saopstila da je dio sjednice posvecen Premijerskom satu zavrsen.

•*••*■*

Sjednica^je zavrsena 19.ju!a u 18 sati i 45 minuta.
Prekucani fonografski zapis sa sjednice cini sastavni dio ovog zapisnika.

Broj: 00-61/24-12/6

Podgorica, 19. jul 2024. godine

SKUPSTKa GRNE gore 28. SAZI

JEDNIKGENERALNL^KRETAR

Wa Mandi^Alek^ndar Klaric

poslanickim pitanjima u vezi sa odredenom temom nije odrzan, jer je na SestoJ^ wo sj^n

sjednii^Prvog re/ovn/g (proijecnjeg} zasijedanja u 2024. godini, 23. Jula, AndreJ Milovic, kao nadlezni

/ninistar povodom odtfedene teme, razrijesen sa funkcije ministra pravde.

pos/ec


